
Pallotta: Celem scudetto. Start budowy być może w marcu

News - ASRoma.pl

James Pallotta udzielił wywiadu dla radio Sirius XM, w którym dziennikarze

poruszyli kilka tematów związanych z Romą.

- Spalletti powiedział mi kiedyś, że ten zespół jest najbardziej utalentowanym i jest

to najlepsza grupa graczy, którą miał kiedykolwiek. Naszym celem jest mistrzostwo,

mamy trenera takiego jak Spalletti, który jest gwarancją we Włoszech i znaczenie

poprawioną obronę.

Pjanic?

- Nie cieszę się z jego straty, ale nie mogliśmy nic zrobić. Przez pierwsze cztery lata

byłem bardziej naiwny niż mógłbym przyznać. Budujemy rodzinną atmosferę, nie

interesuje mnie to czy ludzie mnie atakują, mogę to znieść, ale wkurza mnie, gdy

atakują graczy.

Finansowe Fair Play?

- Jeśli chodzi o finansowe fair play, odbyliśmy rozmowy z UEFA. Powiedzieli, że

spisaliśmy się najlepiej. To powinien być ostatni rok, w którym będziemy pod lupą w

związku z karami.

Nowy stadion?

- Nowy burmistrz jest świetny, mamy nadzieję rozpocząć pracę w marcu, potrzeba

24-28 miesięcy. 

Autor: abruzzi

Powered by TCPDF (www.tcpdf.org)

                               1 / 1

http://www.tcpdf.org

